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Vrienden en vriendinnen van Germanicus,
Op het moment van het schrijven zit het seizoen er bijna op en achter de schermen
begint dan ook direct al de voorbereiding op een nieuw seizoen! Ook als er niet
gevoetbald wordt gaat de bedrijvigheid op de Pampert gewoon volle bak door,
misschien goed om daar ook eens bij stil te staan en niet alles als vanzelfsprekend te
ervaren als het voetbalseizoen weer begint.
Ook in de toekomst zullen we het samen moeten doen!
Wij wensen jullie de komende maand veel plezier bij het EK voetbal en i.p.v. het
vertrouwde en mooie geel/zwart gaan we voor even over in het ook mooie oranje!
Veel leesplezier bij deze editie van ons mooie clubblad.

De redactie

Redactie: 
Vincent Kleine

Harry Kuik
Harjan Sibon 

Bianca van Dijk 
Kelly van Dijk 

Henriëtte Nijeboer 
 

Mail adres redactie: geelzwarte@germanicus.nl 
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contributie seizoen 2023-2024 per maand: per jaar

senioren veldvoetbal €14,50 €174,00

senioren veld en zaal €20,50 €246,00

senioren zaalvoetbal €14,50 €174,00

Dames en Heren senioren 7x7 veld €8,00 €96,00

wastoeslag senioren €1,00 €186,00

Junioren 16 t/m 18 jaar €11,00 €132,00

junioren 13 t/m 15 jaar €9,50 €114,00

junioren 6 t/m 12 jaar  €8,50 €102,00 

Kabouters t/m 5 jaar €2,00 €24,00 

werkende/steunende leden (niet spelend) per kwartaal 
€18,90 

€75,60

65+/ invaliden/ jeugdleden niet spelend t/m
15 jaar/ Partnerlid mits gereg. partner
spelend of werkend lid is. 

€24,60 

Contributie 2023-2024
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Contributie Tarief 2024-2025
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CONTRIBUTIE AANPASSING PER 1-7-2024.

In de jaarvergadering van 2023 is besloten om de contributie per 1-7-2024 te verhogen.
Hierbij de tarieven die per die datum gelden.
Gienus Meijerink
Leden- en contributieadministratie



Organistatieschema
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Van de voorzitter

Voorwoord
Bij het schrijven van het voorwoord komt ons ter ore dat Hendrik Cremer is overleden. Een
graag geziene gast op de Pampert, die altijd “zijn” hoek van de bar bemande. Triest om weer
een echte Germaan te verliezen en hij zal absoluut gemist worden. Verderop in dit clubblad
vanzelfsprekend de nodige aandacht voor Hendrik (Henk).

Werk aan de winkel
Het honderdendertiende seizoen zit er op. Een seizoen met meer dan voldoende hoogte-
maar ook met een aantal dieptepunten. Laten we beginnen bij de dieptepunten, want als
bestuur is het immers onze taak om de club elk jaar weer een stukje mooier te maken.
Het aantal incidenten onder (jeugd)spelers en ouders, die zich niet weten te gedragen neemt
drastisch toe. Wellicht kunnen we niet meer spreken van incidenten, maar van een
groeiende trend. Voor een ieder met een beetje verstand zijn deze incidenten onbegrijpelijk,
niet te plaatsen en ronduit asociaal. Of het nu gaat om slaande bewegingen, schelden,
kinderen en tegenstanders aanzetten tot agressie of zonder enig verstand een duel aangaan,
waarbij de tegenstander vergaand letsel oploopt. Al deze voorbeelden hebben zich het
afgelopen seizoen meermaals op de Pampert, maar ook op de Klinkenvlier en bij onze
tegenstanders voorgedaan. Ondanks dat de maatschappij verhuftert, blijft het onze taak
paal en perk te stellen. Zo nu en dan is het goed om de touwtjes aan te trekken en dat
moment is weer aangebroken.
Werken aan een sterke organisatie
Dat we gaan aanscherpen en minder tolerant moeten acteren, mag een logisch gevolg zijn van
de zojuist genoemde voorbeelden. Het is belangrijk dat we onze trainers en leiders helpen om
dergelijke incidenten te voorkomen en ze coachen en handvaten geven hoe om te gaan met
(mogelijke) escalaties. Als we met elkaar strakker willen sturen, dan is het de
verantwoordelijkheid van het bestuur om dat ook te faciliteren. Oftewel, zaken moeten anders.

Structuur jeugd
Het jeugdbestuur heeft een lastige en moeilijke rol. Het is een orgaan zonder enige juridische
bestuurlijke bevoegdheid, maar wordt wel geacht sturing te geven aan de volledige
jeugdafdeling. Het functioneert tussen twee hoofdbesturen en die ook weer afzonderlijk van
elkaar opereren. Achter de schermen wordt gewerkt om dit te professionaliseren en na de
zomer moet dat (grotendeels) staan. Daar valt ook niets aan af te dingen, want de jeugd
verdient een heldere en strakke begeleiding. 
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Hoofd Jeugdopleiding 
Wellicht begrijpt de lezer na bovenstaande uitleg direct waarom we twee extra HJO’s hebben
aangesteld en daarbij vanuit een team van drie HJO’s gaan werken. Als we ambitieus zijn met
elkaar,
dan moet er zogezegd boter bij de vis. We hebben onze twee nieuwe HJO’s gecommitteerd aan
een reeks van doelen, die we graag met jullie delen. Een veilige sportomgeving is absoluut één
van de hoofdpijlers, simpelweg omdat dit tegenwoordig geen vanzelfsprekendheid meer is.

In het kort hebben we het volgende afgesproken met de twee nieuwe HJO’s en daarop worden
ze ook afgerekend.

Subdoelen:
- In kaart brengen waar we als organisatie steken laten vallen.
- Voor 1 augustus een jaarplanning en plan van aanpak hoe we onze doelen gaan
behalen.Uitvoerig besproken met hoofdbestuur, jeugdbestuur en uitgelegd aan alle trainers
en begeleiders.
- Een nieuwe aanpak waarin trainers meer aandacht krijgen (verschillende georganiseerde
avonden, periodieke één-op-één gesprekken enzovoort)
- Carrouseltrainingen voor alle jeugdteams onder leiding van gediplomeerde trainers.
- Een persoonlijk ontwikkelplan voor alle trainers.
- Gedragsnormen opstellen en handhaven.
- Organiseren van kennisavonden met externe partijen, waaronder de KNVB.
- Trainers voor lange tijd binden, opleiden en in tevredenheid samen verder bouwen.

Hoofddoelstellingen die voortvloeien uit de subdoelstellingen:
- Constante aanwas van nieuwe jeugd (groei) door verbetering kwaliteit (bestaande) trainers,
trainingen, processen en aandacht voor de trainers.
- Veilig voetbalklimaat, waarbij incidenten significant verlaagd worden en een gedragscode
wordt geïmplementeerd.

Voor sommigen wellicht een mond vol, maar broodnodig om met elkaar weer wat stappen
voorwaarts te maken. Met de nieuwe mannen is uitvoerig gesproken, zowel vanuit beide
hoofdbesturen als vanuit het jeugdbestuur. We hebben er vertrouwen in dat nu het team is
uitgebreid, de HJO’s een verschil voor FC Coevorden gaan maken.

De jeugdteams
Voetbaltechnisch zijn we meer dan tevreden dat zowel de JO-19 en 17 vanuit de eerste klasse
overtuigend naar de hoofdklasse promoveren. Maar ook de JO-10, 9 en 8 zijn uitstekend
gevuld met ruim opgezette teams. We kennen voorbeelden elders uit Coevorden, waar de
teams uit zes spelers bestaan zodat iedere week geschoven moet worden met spelers, maar
FC Coevorden vult de teams met tien tot elf spelers. Oftewel, als het voor de bühne moet, dan
hadden we zeker nog een team of vier à vijf kunnen inschrijven. Ook de aanwas bij de
kabouters is meer dan uitstekend. In de onderbouw groeien we goed door en die trend moet
verder aangeslingerd worden door het werken met drie HJO’s.

5



Dames
Op het moment van schrijven lijkt het er op dat de dames kampioen gaan worden. Mocht de
laatste wedstrijd van de concurrent Schoonebeek alsnog in meer dan acht doelpunten verschil
eindigen, dan denk ik dat het alsnog een geslaagd seizoen is geweest. Daarbij vooral kijkend
naar de lange termijn. Het aantal spelende dames is inmiddels op een goed niveau en de
aanwas van meisjes in de MO-teams is de laatste twee jaar goed geweest. Het damesvoetbal
heeft inmiddels een serieuze positie verworven binnen de club en daar gaan we het komende
jaar met elkaar verder aan werken.

Het eerste elftal & senioren voetbal
Ondanks dat het eerste elftal pas in de laatste wedstrijd definitief was uitgespeeld voor
promotie, werd halverwege het seizoen al duidelijk dat het een lastige eindsprint zou worden.
Veel blessures en weinig overtuigende overwinningen. Met de nieuwe trainer denken we een
trainer gevonden te hebben die de huidige selectie op de juiste manier kan kneden om mee te
doen om het kampioenschap komend jaar. De investering in videoanalyse is daar slechts een
onderdeel van. Wat werd er op social media heerlijk de draak gestoken met onze plannen en
zelfs een reporter van RTV Drenthe liet zich van zijn meest kinderachtige kant zien. We zullen
aan het eind van komend seizoen de stand opmaken en ik weet al wie er straks het laatst
lacht.

Dat we komend jaar alsnog weer een vierde elftal op zondag kunnen inschrijven is positief.
Desalniettemin is het aan de leiders om nauw contact te houden, want vooral het tweede
heeft een kleine bezetting. We zullen elkaar als teams moeten helpen en dat begint al vanaf
het eerste team naar beneden toe. Het is aan de Technische Commissie om hier sturing aan te
geven.

Evenementen en feesten
Ondanks mijn eerdere valse noot over het gedrag in en langs het veld, was het tijdens de
verschillende activiteiten meer dan uitstekend voor elkaar. Een goede sfeer, een vreedzame
sfeer en de gezelligheid dit seizoen was meer dan uitstekend. Zoals het nu lijkt beginnen we
het komende seizoen met een nieuw toernooi voor regionale eerste teams. Houd vooral de
website en onze socials in de gaten voor meer informatie. Mooi dat we op dit onderdeel de
nodige stappen maken en verder werken aan een goede basis voor de nodige inkomsten.

Investeringen
Op dit moment zijn we in afronding om te bepalen welke investeringen de komende periode
gedaan moeten worden. De kans dat de Pampert er aan het begin van komend seizoen weer
een stukje mooier uit ziet is groot. We gaan zorgvuldig om met de keuzes die we moeten
maken, want het geld is van de club en dus van jullie; de leden.

Continuïteit
Het eerste jaar met een uitgebreid bestuur is goed bevallen. Ook de avonden met de Raad van
Advies is goed bevallen. Dat meerdere schouders het werk lichter maken werkt. Voor komend
seizoen moeten we die verbreding verder doorzetten binnen de club om bepaalde mensen te
kunnen ontlasten. Ook financieel hebben we voor komend seizoen weer een solide basis. De
hoofdsponsor heeft tijdens de winterstop verlengd, 123inkt blijft hoofdsponsor jeugd en
Heineken blijft onze toeleverancier en tevens uitstekende sponsor.

Ik wil vooral alle vrijwilligers en sponsors bedanken voor het afgelopen seizoen. Zonder jullie
geen
club, geen Germanicus! 6
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 De Vriendenclub. De club die de voetbalvereniging
 financiële steun verleent bij investeringen of
 andere activiteiten. Bent u nog geen lid en wilt u
 ook graag uw steentje bijdragen? Meldt u zich 
 dan als steunend lid.  

 Vanaf slechts 15,- per jaar mag u zich  met ruim   
 100 andere leden ook lid  van De Vriendenclub
 noemen! Kortom: DOEN 

Voor meer informatie en aanmelden kunt u 
contact opnemen met:
Jan Schuldink: 0524-515291
Frits Meijerink: 0524-515834



Jokeren en klaverjassen seizoen 2023/2024 Germanicus

Op woensdag 6 september 2023 zijn de klaverjassers en de jokeraars weer begonnen aan
hun kaartseizoen. Op woensdag 24 april was na 34 avonden de laatste kaartavond, die
meetelde voor de competitie. Het was weer een kaartseizoen met veel gezelligheid en wat
opviel is dat de groep na-kaarters met de avond toenam. Elke avond waren er gemiddeld 31
personen die hebben gejokerd of geklaverjast.

De opkomst bij de klaverjassers en de jokeraars was het afgelopen seizoen geweldig, alle
records zijn weer gebroken. De opkomst bij het jokeren is gelijk gebleven, gemiddeld waren
er 9 jokeraars op de woensdagavonden, wel waren er een aantal wisselingen in de
personen bij het jokeren. In totaal hebben 14 personen 1 of meer avonden gejokerd. Het
klaverjassen zit nog steeds in de lift, waarbij vorig jaar gemiddeld 21 personen aanwezig
waren, konden we nu gemiddeld 22 personen verwelkomen op de woensdagavonden. In
totaal hebben 38 personen 1 of meer avonden geklaverjast.

 

 Klaverjassen 2023 2024
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Er zijn dit seizoen 34 kaartavonden geweest, de 5 laagste beurten telden niet mee voor de
competitie.

Bij de jokerraars was de spanning in de competitie minder dan het vorige kaartseizoen.
Anita Siccema werd hier evenals vorig seizoen de onbetwiste winnaar met 1737punten, Ans
van Leeuwen met 1902 punten de nummer 2 en met 1939 punten werd Anneke Dillerop de
nummer 3. De beste score is op 22 november 2023 gerealiseerd door Marie Nijmeijer met
22 punten. Bij het Klaverjassen is Bertus Bosman de grote winnaar evenals vorig jaar. Met
138605 punten de onbetwiste nummer 1 van dit seizoen. Op ruime afstand is zijn vrouw
Albertine Bosman met 132581 nummer 2 geworden. Nummer 3 is Henk Bloemink
geworden met 130957 punten. De hoogste score werd behaald door Albert Hilbink op 13
maart met 6165 punten. 

Op woensdag 4 september 2024 wordt er weer gestart met het nieuwe kaartseizoen, mocht
u zin hebben in een avondje kaarten, u bent van harte welkom in de kantine van
Germanicus. Inschrijven is elke woensdagavond om 19.00 uur en om 19.30 uur wordt er
gestart met het kaarten en rond 22.00 uur worden de prijzen verdeeld.
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Uit de krant van toen...

Ditmaal niet specifiek over het 1 e elftal in de jaren 1987 / 1988, maar over profclubs die
de Pampert bezochten voor een oefenwedstrijd. Germanicus, destijds hoofdklasser, was
voor profclubs in die tijd een tegenstander die niet onderschat mocht worden.

In het Nieuwsblad van het Noorden van 16 november 1987 staat een klein verslag van de
oefenpot van Germanicus tegen FC Emmen. Emmen speelde vanaf 1985 betaald voetbal
en Theo Verlangen was trainer geworden. Betaald voetbal in Emmen stond nog in de
kinderschoenen en de BVO bivakkeerde voornamelijk in de onderste regionen van het
rechterrijtje van de 1 e Divisie. Ook de rol van hoe Emmen in het betaalde voetbal
kwam,was in met name omliggende dorpen van Emmen nogal discutabel. Hoe dan ook;
Emmen kwam voor een oefenwedstrijd en verloor de wedstrijd met 4– 2.
Doelpuntenmakers waren Bram Beverwijk, Rob Luttmer en Henk Schutte.

In de voorbereiding van het seizoen 1988 / 89 kwam de trots van het Noorden de FC
Groningen naar de Pampert voor een oefenwedstrijd. John de Wolf, Rene Eykelkamp en
Jos Roossien waren enkele bekende spelers. Op 6 augustus 1988 bood Germanicus goed
tegenstand en hield de profs op de brilstand 0 – 0. Trainer Griever van Germanicus zag
dat het met de defensie wel goed zat en collega Hans Westerhof van FC Groningen zag
nog wel wat verbeterpunten voor zijn ploeg. Al met al waren het andere tijden.
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Erelid Wilma Cremer

Afgelopen maart werd Wilma Cremer tijdens de speciaal uitgeroepen ledenvergadering benoemd
tot
erelid van Germanicus. Als club zijn we enorm dankbaar voor al het werk dat Wilma heeft verricht
in de afgelopen tientallen jaren en de benoeming tot erelid is niet meer dan logisch.
In 1991 werd Wim van Sonsbeek, wijlen vader van Wilma, ook tot erelid benoemd van onze
voetbalclub. De volgende tekst komt uit 2011 tijdens het 100-jarig bestaan en gaat over pa Wim.
Als we de tekst lezen dan kunnen we deze perfect op Wilma projecteren:
Een ander voorbeeld van de ideale vrijwilliger. Weinig woorden en veel daden. Van Sonsbeek is
jaren bestuurslid, voortkomend uit het beheer van de kantine dat hij jarenlang tot in de puntjes
verzorgd. Elke week opnieuw is het vaak een gepuzzel om de kantine bemand te krijgen met
voldoende barpersoneel, maar van Sonsbeek slaagt daar wonderwel goed in. Daarnaast is hij
verantwoordelijk voor de inkoop van alles wat er zoal in een sportkantine wordt geconsumeerd.

Gelukkig is Wilma Cremer tegenwoordig nog steeds vrijwilliger bij Germanicus, maar doet het
rustiger aan dan de afgelopen jaren. Het was geen eenvoudige opgave om al haar kantinetaken
op te vangen en daar waren dan ook meerdere personen voor nodig.
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Foto: Wilma Cremer ontvangt bloemen en een speldje van voorzitter Vincent Kleine



Oude meubels toe
aan vervanging?
Bekijk ons assortiment
zitmeubels, tafels, kasten,
banken en accessoires

VOORDELIG
THUIS.

Als eerste op de hoogte zijn van onze nieuwste
producten en aanbiedingen?

> Scan de qr-code en blijf op
de hoogte

Meld je aan voor onze nieuwsbrief
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Vrijwilliger zijn bij Germanicus; wie wil dit nu niet

Vrijwilliger zijn bij de trots van Coevorden; wie wil dit nou niet. Nou heel veel mensen willen
wel vrijwilliger zijn bij Germanicus en we hebben dan ook een grote en trouwe
vrijwilligersgroep. Maar net als in het bedrijfsleven stoppen of veranderen mensen van
werk en ontstaan er gaten in de diverse vrijwilligerstaken en zoeken we
vrijwilligerstalenten. Om in voetbaltermelogie te spreken: “Als onze spits geblesseerd is dan
hebben we een goede spits op de reservebank nodig. Zeker als er naast de spits nog
meerdere spelers geblesseerd zijn. Een brede reservebank is van groot belang. Daarnaast
wil je bepaalde spelers zo nu en dan ook vrij kunnen geven zodat ze niet overbelast raken”
Waarom zou je vrijwilligerswerk bij Germanicus/FC Coevorden willen doen…
Je kunt iets betekenen voor de club, je doet ervaring op of je zet je eigen kennis en ervaring
in, het is goed voor je persoonlijke ontwikkeling en het is ook nog eens gezellig. Vrijwilligers
hebben we eigenlijk nooit genoeg en we doen dan bij deze dan ook een oproep om je
aan te melden of je nu jong bent of oud. Als we namelijk met nog meer zijn, betekent dat
dat de belasting bij een aantal vrijwilligers omlaag kan. Waar kun je aan denken bij het
doen van vrijwilligerstaken

 Schoonmaken kleedkamers/kantine
* Trainer leider elftal/team
* Scheidsrechter
* Kantinediensten
* Ordediensten (gastheer/gastvrouw o.a.
    ontvangen van teams en scheidsrechters
    op wedstrijddagen)
* Onderhoud gebouwen/velden
* Schrijven van stukjes voor de geel-zwarte website

 Materiaalman/-vrouw
* Organiseren van activiteiten
* Etc etc
En zo zijn er nog vele taken, die misschien onderverdeeld kunnen worden in kleinere taken
zodat het spreekwoord vele handen maken licht werk werkelijkheid wordt. We begrijpen
dat je jezelf niet wil vastleggen voor langere tijd, maar we kunnen je hulp gebruiken en je
talenten inzetten op een project of voor de tijd die jij hier aan onze club wil besteden.
Wil je vrijwilligers werk doen en kijken of dit iets voor je is meld je dan aan bij het bestuur.

Vrijwilligers
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Jeugd FC Coevorden 

Voordat je het weet is het seizoen alweer voorbij, een seizoen met diepe dalen maar ook
mooie hoogtepunten. Bij de diepe dalen willen we niet te lang stil staan, want gedane zaken
nemen geen keer. Hieruit hebben we lering getrokken en zullen we vanuit onze hoofd
jeugdopleidingen ook mee aan de slag gaan. We hebben dit seizoen ook afscheid moeten
nemen van onze hoofd jeugdopleiding Marco Jongbloed . Marco heeft in zijn periode als
HJO binnen FC Coevorden veel voor elkaar gekregen en vele zaken zijn op orde gemaakt,
waar het huidige team van HJO veel profijt van zal hebben. Wij als jeugdbestuur zullen
Marco dan ook missen, de korte lijnen en snelle acties kenmerkten Marco. We zullen als
jeugdbestuur nog afscheid nemen van vertrekkende bestuursleden. Door het
aangekondigde vertrek van Marco zijn de beide verenigingen op zoek gegaan naar nieuwe
HJO’s en dit is gelukt. We hebben nu niet twee HJO’s maar 3 !!, te weten Arno Offerman,
Ruben Soppe en Richard Winter. Deze drie HJO’s hebben de afgelopen tijd hard gewerkt
aan een goed plan, waarbij meer aandacht gegeven kan worden aan begeleiding
van trainers, het ontwikkelen van spelers en bovenal een klimaat waar binnen jeugd veilig
kan sporten. We gaan dan ook met vertrouwen het nieuwe seizoen in. 

De voorbereidingen voor het nieuwe seizoen zijn al in volle gang. Bij het uitkomen van de
geel-zwarte zullen de teamindelingen bekend zijn en hebben we hopelijk alle
vacatures bezet. Marco en Richard hadden voor een aantal teams nog geen invulling
kunnen vinden, daarom hebben we vacatures uitgezet voor de JO17-1 en JO13-1 en we zijn
blij dat we intern dit hebben kunnen invullen. Het nieuwe team van HJO heeft inmiddels
gesprekken met hen gehad over deze invulling. De kracht van facebook en instagram is
groot. Momenteel hebben we nog twee vacatures open staan; n.l. de MO15 en JO8-3.
Inmiddels is hier ook een vacature voor geplaatst op de socials en kunnen we hopelijk
binnenkort melden dat deze ook ingevuld zijn.

15



Terugkijkend op het afgelopen
seizoen hebben we, momenteel in de laatste fase van het seizoen, 2 kampioenselftallen;
te weten de JO19-1 en JO17-1.. De JO17-1is thuis op de Pampert kampioen geworden en
dat hebben we goed gevierd! De JO19-1 kan nog kampioen worden, helaas dachten ze
iets te licht over hun tegenstander en lieten ze het na om thuis kampioen te worden. Ze
krijgen nog een herkansing. Het klinkt afgezaagd maar het is wel zo, voor ons zijn alle
teams kampioen we zijn trots op alle teams van FC Coevorden, die allen hun best
hebben gedaan en kijken hier dan ook met plezier op terug. Helaas is, door
het KNVB ingestelde fasen, voetbal niet meer altijd te volgen hoe de jongste jeugd het
heeft gedaan, volgens de KNVB staat het winnen niet voorop maar het plezier!! en zijn
deze spelers voor ons allemaal kampioen. 
We hebben als bestuur niet stil gezeten, samen met de beide hoofdbesturen en Raptim
zijn we bijeengekomen inzake het alcoholbeleid. Tijdens de jaarvergadering hebben we
hier al aandacht aan besteed en het krijgt steeds meer handen en voeten. Work in
progress, wordt vervolgd!

Het volgende seizoen gaan we nog meer structuur in het jeugdbestuur aanbrengen. Om
dit mogelijk te maken hebben we iemand gevonden die ons hierin wil begeleiden, daar
zijn we erg blij mee! Uiteraard kunnen we ook nog wel extra handjes gebruiken en mocht
u denken; ik wil wel wat betekenen, kom dan gerust eens langs op de zaterdagochtend
voor een gesprek met één van onze bestuursleden om te kijken wat u voor onze jeugd
kan betekenen. 

Aan het begin van het seizoen hebben we een succesvolle ballenactie gehouden,
waardoor een groot deel van de jeugd een mooi seizoen met nieuwe ballen heeft
kunnen voetballen. Echter zijn de nieuwe materialen (ballen etc.) elk jaar weer een grote
uitgavenpost. Om materialen en activiteiten te organiseren voor FC Coevorden
ontplooien we allerlei acties, we houden u op de hoogte via met name de socials.

16



 De Vriendenclub. De club die de voetbalvereniging
 financiële steun verleent bij investeringen of
 andere activiteiten. Bent u nog geen lid en wilt u
 ook graag uw steentje bijdragen? Meldt u zich 
 dan als steunend lid.  

 Vanaf slechts 15,- per jaar mag u zich  met ruim   
 100 andere leden ook lid  van De Vriendenclub
 noemen! Kortom: DOEN 

Voor meer informatie en aanmelden kunt u 
contact opnemen met:
Jan Schuldink: 0524-515291
Frits Meijerink: 0524-515834
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De Germanicus familie
Interview met René en Kees van Groningen 

In deze rubriek nemen we de term “Germanicus Familie” heel letterlijk en praten we
met familieleden die lid zijn van onze voetbalclub. Denk hierbij aan vaders en zoons,
vaders en dochters, broers, neven, nichten, moeders en zoons of dochters.

Tatoeages kan je laten zetten om je liefde te tonen voor bepaalde mensen of je
favoriete hobby’s. Maar ook voor je favoriete voetbalclub!

Bij Rene van Groningen is het laatste het geval. Hij is de eerste van de club die een
tatoeage van Germanicus heeft. “ Ik wou graag het logo van Germanicus, dit kon niet
het was te gedetailleerd”. Dan maar de volledige naam in letters op de onderarm.
Met deze uiting van clubliefde mag je gerust zeggen dat Rene tot de “ Germanicus
familie” behoord.

Zo werd er met Rene en Kees van Groningen
een afspraak gemaakt, voor een mooi verhaal
over hun club Germanicus. Rene is vader van

dochter Jip en zoon Kees. Hij is in het dagelijks
leven chauffeur en woonachtig in Coevorden.

Rene kwam in aanraking met Germanicus door
zijn vader. “ Mijn vader kwam destijds met

Willem van Sonsbeek mee naar Coevorden. Hij
ging in Coevorden aan het werk. Hij logeerde

toen bij zaal de Loo, waar hij stamgasten
ontmoette die allemaal Germanicus fan waren.

Mijn vader werd dat ook en is dat altijd
gebleven.” Alle wedstrijden uit en thuis ging

mijnheer van Groningen mee. Hij stond netjes te
wachten of er bij uitwedstrijden een plekje vrij

was en stapte in. Dus automatisch gingen Rene
en zijn 2 oudere broers mee naar de

wedstrijden. Ondanks dat Rene regelmatig bij
wedstrijden was, had hij niet de behoefte om al
zelf actief te voetballen. De vrienden waarmee

hij speelde destijds zaten geen van allen op
voetbal. Toen Rene 8 jaar was werd hij toch

actief voetballer. Dit kwam mede door Allart
Hoeksema, een vriend die wel voetbalde.
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Het voetballen op zondag (senioren) was voor Rene lastig te combineren. Hij was namelijk
op zaterdag niet weg te slaan uit de lokale horeca gelegenheden. “ Als ze toen de
sluitingstijden wat hadden aangepast aan de begintijden van het voetbal of andersom,
had het misschien nog wat kunnen worden” Later, na Rene zijn diensttijd, heeft hij zijn
actieve voetbal carrière afgesloten bij de Zaterdag 1. Op de dag van zijn geboorte werd
zoon Kees al lid van Germanicus. Uiteraard nog passief, echter veranderde dit toen Kees 6
jaar was.

Dat er door te voetballen vriendschappen voor het leven ontstaan, is goed te zien als je
naar de voetbal carrière van Kees kijkt. Inmiddels speelt Kees in de JO 19 en nog steeds
met de jongens waar hij op zijn 6e mee begon. Met een aantal gaat Kees gezamenlijk op
vakantie en volgt hij dezelfde opleiding. Ook fluit Kees bijna wekelijks wedstrijden van de
jeugd en is hij een graag geziene gast in de kantine.
Ook vader Rene zien we nog regelmatig op de Pampert. Vooral de wedstrijden van Kees
bekijken, maar ook staat hij nog wel eens bij het eerste langs de lijn.

Op de vraag wat Rene nog graag wil toevoegen aan zijn verhaal gaf hij het volgende aan. “
Het valt me op dat er steeds minder mensen als vrijwilliger iets voor de club doen. Al is het
maar rijden met de kinderen naar uitwedstrijden, af en toe helpen bij de begeleiding van
het team. Of 1 van de andere dingen die er moet worden geregeld om het voetbal voor
iedereen mogelijk te maken. Het is niet vanzelfsprekend dat er
iedere week getraind en gevoetbald kan worden”. 

Rene en Kees bedankt voor het gesprek

Rene zijn carrière starte in E3. “ Het voetballen was
wel leuk, echter werd het voor mij heel leuk in de B
junioren” zegt Rene. “ Toen kwam ik in een team met
jongens waarmee ik bevriend was of werd”.
Medespelers in die tijd waren onder andere Henri
Turien, Dennis Hagendoorn, Albert Croesen. “ Met
hen heeft Rene de rest van zijn jeugdvoetbal tijd op
het veld, maar met name in de kantine doorgebracht.
Hoogtepunt van deze periode was het
kampioenschap met A3. “ Destijds werd er al gezegd
dat wij het laatste A3 van Germanicus waren dat
kampioen is geworden.” Tot op heden is dit nog altijd
zo. En gezien de ontwikkelingen in het jeugdvoetbal
zal dit ook wel altijd zo blijven. Wat verder
onvergetelijk is, waren de uitwedstrijden van het 1e
van Germanicus. “ We hadden een heuse
supportersclub. Met een aantal B en A junioren
zorgden we voor de sfeer.”
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Voetbal column 

Amateurvoetbal!
Er is in Nederland geen volkscultuur te bedenken die al zo lang alomtegenwoordig
is, in elke uithoek van het land, in zoveel verschillende lagen van de bevolking
tegelijk. 

Nederland telt zo’n 2400 amateurvoetbalclubs. Als je door Nederland rijdt en de tijd
neemt om, een door Google Maps aangegeven alternatieve, route te rijden, kom je
in iedere stad of dorp een voetbalveld tegen, met de daarbij behorende
kleedkamers en kantine. 

En dan de namen van verschillende clubs. Sommigen verdienen een prijs voor de
originaliteit.

GOMOS - Goede Oefening Maakt Ons Sterk
SV TONEGO - Tot Ons Nut En Genoegen Opgericht
VIOS Oosterhesselen - “Vooruitgang Is Ons Streven”
VEV'67 en V68 - staan beiden voor ‘”vlug en Vaardig “
Het amateurvoetbal is in Nederland heel goed geregeld en georganiseerd. Voor
velen van ons is ieder weekend voetballen op goed gemaaide grasmat
vanzelfsprekend, echter wordt er in bijvoorbeeld Londen door de amateurs vooral in
parken gespeeld. Je reserveert een veld, zorgt voor een scheidsrechter en spelen
maar. Geen douche gelegenheid of een kantine. 

Het amateurvoetbal heeft heus zijn tekortkomingen en problemen, maar bovenal is
het van een haast onaangetaste schoonheid. Er is in Nederland geen volkscultuur te
bedenken die al zo lang alomtegenwoordig is, in elke uithoek van het land, in zoveel
verschillende lagen van de bevolking tegelijk. Een fenomeen dat met het verstrijken
van de tijd bovendien amper verandert.

En heel veel van de essentie is nog exact hetzelfde als dertig of zestig jaar geleden.
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 De Vriendenclub. De club die de voetbalvereniging
 financiële steun verleent bij investeringen of
 andere activiteiten. Bent u nog geen lid en wilt u
 ook graag uw steentje bijdragen? Meldt u zich 
 dan als steunend lid.  

 Vanaf slechts 15,- per jaar mag u zich  met ruim   
 100 andere leden ook lid  van De Vriendenclub
 noemen! Kortom: DOEN 

Voor meer informatie en aanmelden kunt u 
contact opnemen met:
Jan Schuldink: 0524-515291
Frits Meijerink: 0524-515834
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Gebroeders Hendriks toernooi 2024

Een terugblik op het Gebroeders Hendriks Hemelvaartstoernooi 2024
Dit jaar was het alweer de 41 e editie van het Gebroeders Hendriks
Hemelvaartstoernooi. Een editie waar wij als organisatie erg trots op zijn!

Woensdagavond: 
De woensdagavond zijn we zoals de afgelopen jaren gestart met een wedstrijd op
het hoofdveld. Dit jaar was het de beurt aan SJO FC Coevorden JO19-1, het
vlaggenschip van onze jeugd en nog vol in de race voor het kampioenschap. De
JO19-1 moest aantreden tegen het altijd lastige HH’97 uit Hollandscheveld. Na een
spannende wedstrijd wist SJO FC Coevorden JO19-1 de wedstrijd in de blessuretijd
over de streep te trekken. Dit gebeurde doormiddel van een fantastische vrijebal
van Mikey Abdullahi Ali.

Na deze wedstrijd waar alles op en aan zat, kon het feest in de kantine beginnen.
Niemand minder dan Jari Hellegers was naar de Pampert gekomen. Jari is een oud
voetballer van HHC en timmert nu al jaren aan de weg als volkszanger.

Donderdag:
Donderdag om 10:00 uur gingen we van start met de eerste poule wedstrijden. Er
hadden zich voor deze editie, 16 herenteams en 3 damesteams aangemeld. De
aanmeldingen voor de herenteams gingen dit jaar zo hard dat we na enkele uren al
vol zaten en dus veel teams nog hebben moeten teleurstellen. 

Na een ochtend/middag vol voetbalplezier, strijd en passie trokken zowel de heren
als de dames van Hollandscheveld aan het langste eind en namen de beker voor de
1 e plaats mee naar huis.

 Na de finale en de prijsuitreiking konden we gaan starten met de BBQ en het
eindfeest van het Gebroeders Hendriks Hemelvaartstoernooi. Dit jaar hadden we
een mystery guest laten invliegen, dit was niemand minder dan onze eigen Nick
Arends (spits van Germanicus Zaterdag 2). Met zijn akoestische versie van ons
clublied en zijn ruime repertoire was het een geslaagd optreden en was het publiek
warm voor Bjorn Klok.
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Bjorn Klok is inmiddels een gerespecteerd gast op de Pampert en heeft er een
fantastisch feest van gemaakt. Met zijn verschillende remixen en bekende hits was
het in één woord, super! We kunnen daarom als organisatie ook al bevestigen dat
Bjorn volgend jaar weer van de partij is.
Feitjes:
- Er zijn 338 BBQ-pakketten opgegeten;
- Er is 550 liter water en frisdrank opgegaan;
- Er is 2250 liter bier opgedronken;
- Er zijn ruim 5000 mixdrankjes opgegaan, waarvan Berenburg Cola en Bacardi Razz
de grootste favorieten waren;
- Er is ruim 150 liter wijn gedronken;
- En dit allemaal door de ruim 750 bezoekers deze dagen.

Dankwoord:
Namens de organisatie van het Gebroeders Hendriks Hemelvaartstoernooi willen
wij alle
vrijwilligers, sponsoren, voetbalteams en toeschouwers bedanken voor deze
fantastische dagen!
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Oude meubels toe
aan vervanging?
Bekijk ons assortiment
zitmeubels, tafels, kasten,
banken en accessoires

VOORDELIG
THUIS.

Als eerste op de hoogte zijn van onze nieuwste
producten en aanbiedingen?

> Scan de qr-code en blijf op
de hoogte

Meld je aan voor onze nieuwsbrief
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Overzicht van onze sponsoren 
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Overzicht van onze sponsoren 

26



In Memoriam

In Memoriam

Op 13 januari j.l is na een kort ziekbed Henk Ensink op 78-jarige leeftijd overleden.
Henk was in het
verleden actief bij Germanicus als speler in de jeugd en daarna als jeugdleider bij
verschillende
elftallen. In zijn werkzame leven reed hij op de vrachtwagen bij HengeloBieren.
Henk was lid van Germanicus vanaf 1 augustus 1960

Op 26 maart j.l. is op 91-jarige leeftijd Ab Vredeveld overleden. Ab was een zeer
fanatiek Germanicus supporter en sloeg geen thuis – en uitwedstrijd van het 1 e
elftal over totdat het niet
meer ging en zijn gezondheid hem wat in de steek liet. Ab Vredeveld was het
oudste lid van Germanicus en lid vanaf 1 augustus 1964

Op zaterdagmiddag 25 mei j.l. kwam het trieste bericht binnen dat Henk Cremer
op 73-jarige leeftijd is overleden. Zoals een ieder weet stamt Henk uit een echt
Germanicusnest. Henk kreeg sinds begin dit jaar problemen met zijn gezondheid,
maar dat weerhield hem er niet van om op zijn geliefde Pampert te komen. Henk
had zijn vaste stek aan de bar tegen het glas, waar hij elke zaterdagmiddag
en zondagmorgen als één van de eersten plaatsnam.
Als speler was hij actief in de jaren 70 en 80 in het 2 e en 3 e elftal. Later vierde hij
successen met het
team van Leo Linneman en draaide hij zo af en toe een bardienst. Wij als
Germanicus familie zijnde kunnen wel zeggen dat we Henk ontzettend gaan
missen op de zaterdagmiddag en zondagmorgen aan de toog.

Wij wensen alle familie, vrienden en bekenden van de overleden leden nogmaals
sterkte.

Mogen zij in vrede rusten.

Bestuur, Ereleden en leden CVV Germanicus
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sponsoren

Hoofdsponsor:
Gebr. Hendriks Metaalrecyling

Stadionsponsor:
Vince Group

Tribunesponsor:
Cubri

Clubsponsor:
Vince Design

Kapitein Grantstraat 3 
7821 AP Emmen

Telefoon: 0591 750 492

Kapitein Grantstraat 3 
7821 AP Emmen

Telefoon: 0591 750 492

Data 18
7741 MG Coevorden

Telefoon: 0524 524 055

Kanaalweg 14 
7761 PH Schoonebeek
Telefoon: 0524 531 817
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